
FCC CAUTION:
WRONG:
This equipment has very low levels of RF energy that are deemed to comply 
without testing of specific absorption ratio (SAR).

FOR CANADA ONLY:
WRONG:
This equipment has very low levels of RF energy that are deemed to comply 
without testing of specific absorption ratio (SAR).

CORRECTION:
This equipment is tested for specific absorption ratio (SAR) and complies with 
FCC/IC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. 
This device complies with FCC/IC SAR limit of 1.6 W/kg. 
For body worn operation, this equipment has been tested and meets the FCC/
IC RF exposure guidelines when used with the Leica Camera AG accessories 
supplied or designated for this product that have no metallic component in the 
assembly. Use of other accessories may not ensure compliance with FCC/IC 
RF exposure guidelines.

CANADA UNIQUEMENT
FAUX:
Ce dispositif présente de très faibles niveaux d’énergie RF considérés comme 
étant conformes sans tester le débit d’absorption spécifique (DAS).

CORRECTION:
Cet équipement a été testé au sujet du débit d‘absorption spécifique (SAR) et 
est conforme aux limites d‘exposition aux rayonnements énoncées par la 
FCC/IC pour un environnement non contrôlé. Cet appareil présente un SAR 
inférieur à 1,6 W/kg. 
Cet équipement a été testé pour un fonctionnement près du corps et respecte 
les lignes directrices de la FCC/IC concernant les radiofréquences lorsqu‘il 
est utilisé avec les accessoires Leica Camera AG fournis ou conçus pour ce 
produit et n‘ayant pas d‘élément métallique. L‘utilisation d‘autres accessoires 
peut faire perdre la conformité avec les lignes directrices d‘exposition de la 
FCC/IC.
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